

# œṭṭċՃ، ج٩٥٤٤٤٥٠٠ جعنده، جنحوه،

### حودن سهو، هتنقر دیخدنهو،

كَ حَكْبِدِ فِحْهِ هُوْ وَهُ هُو مِعْدِدِ قَهُ لِكِيدِ هُوْ وَهُ مِعْدِدِ قَهُ لِكِيدُ فِهُ اللَّهُ اللَّهُ ال دَوْتِدُولِا مِنْ مِنْدِ، فِنْدِ دِنْسِمُو مِعْدِقِيْ مِمْهُ ، دِكْتِدِيمُو ، لِيهُ هُذِي فِكُمْ مِنْ مِنْدِ ا

جَكْمْ جَعْدِيمْ مَهْ جَعْدِدَهِهُ ﴾ کے سَبِّد کِهُمْ جَغُدِدُهُ ہُو جَدَبَدُهُ ہُو جَدَبَدُ ہُو کَتَمْ کُلُو جَعْدِهُ ہُو کَتَمْ جَعْدِدُهُ ہُو کَتَمْ جَعْدِدُهُ ہُو کَتَمْ جَعْدِدُهُ ہُو کَتُمْ جَعْدِدُهُ ہُو کَتُمْ جَعْدِدُهُ ہُو کَتُمْ جَعْدِدُهُ ہُو کَتُمْ جَعْدِدُهُ ہُو کَا کُلُو کَا کُلُو کَا کُلُو کَا کُلُو کُلُو

 $\frac{1}{2}$ , نِسمهٔ, بَ بَخبِدُه بَجهِ فِي مَهُ, هِمَةَ بَهُ فِيهُ مَكْمَ، ATO يَد بَجهُ بَكُهُ مَهُ مَهِ بَعْهُ مَهُ وَهُ فَيْكِ. نِسبَ حَبَدُيْكُ مَهُ مَهُ بَعْهُ مَهُ مَعْهُ مَهُ مَعْهُ عَبْهُ مَهُ مَعْهُ مَهُ فَيْكُ مَهُ مَعْهُ مَعْهُ مَعْهُ مَعْهُ عَبْهُ مَعْهُ مُعْهُ مُعْهُ مُعْهُ مُعْهُ مُعْهُ مُعْهُ مُعْهُ مِعْهُ مُعْهُ مُعْمُ مُعْهُ مُعْهُ مُعْهُ مُعْهُمُ مُعْهُ مُعْهُمُ مُعْهُ مُعْهُمُ مُعْمُ مُعُمْمُ مُعْمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمْ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمُ

 $\frac{1}{2}$ ,  $\frac{1}{2}$ ωδό,  $\frac{1}{2}$   $\frac{1}{2}$ 

φοῶς τόξε τέξες τες δελν ω φτλν child support ω φελίδε. ω εκτικό τέξες τές εξέδες της από εξελικό τος εκτικό εξελικό ε

## المخر دول مجوذ محره وهدكته ومد

 $\hat{\xi}$  بنی بند و بخید و Family Tax Benefit جیمونی و بخید دوند و بخید و بخید و بخید و بخید و بخید و Family بخید و بخید و

نَبِخِي دِهِجُدِذِسِكِه Family Tax Benefit جَهُوهِهُ، مِنْ خِسْخِس نِي نَبِنَتُنَمْ مِكُهُ دِفُدُكِمِكُوهِهُ وَوَدِّيْ وُوَدِّيْرُ. فَوَدِّكِيْ وُوَدِّيْرُ. فَوَدِّكِيْ وُوَدِّيْرُ. فَوَدِّكِيْ وُوَدِّيْرُ. فَوَدِّكُمْ وَوَدِّيْرُ. فَوَدِّكُمْ وَوَدِّكُمْ وَوَدِّكُمْ وَوَدِّكُمْ لَا Family Tax الله Family Tax وَوَدِّكُمْ وَوَدِّكُمْ وَوَدِّيْرُ وَوَدِّيْرُ. فَوَدِّكُمْ وَوَدِّيْرُ وَوَدِّيْرُ. فَوَدِّكُمْ وَوَدِّكُمْ لَا اللهُ Family Tax وَوَدِّكُمْ وَوَدِّكُمْ وَوَدِّكُمْ وَوَدِّكُمْ لَا اللهُ الل

نْسَبَ جِهْ شِجْسَكُهٔ سَدِّهُ يَهَدِّهُ مِي يَعْدَهُ وَ Child Care Subsidy جَهْمَ حُمْ حَمْمِ حَبْهُ لَخِمْ مُحْمَ عَمْ يَعْدَهُ وَمَدِّيْهُ وَمَدِيْهُ وَمِدُيْهُ وَمَدِيْهُ وَمَدِيْهُ وَمَدِيْهُ وَمَدِيْهُ وَمَدِيْهُ وَمِدْهُ وَمِدُيْهُ وَمِدُيْهُ وَمِدُيْهُ وَمِدُيْهُ وَمِدُيْهُ وَمِدْهُ وَمِدْهُ وَمِدْهُ وَمِدْهُ وَمِدْهُ وَمِدْهُ وَمِدْهُ وَمُعْمُوهُ مِنْ مُعْمِعُهُمْ حَمْمُ مِنْ مُعْمِعُهُمْ مِنْهُ وَمِدْهُمْ مِنْهُ وَمِدْهُمْ مِنْ مُعْمُونُهُ وَمِدْهُمْ مِنْهُ وَاللَّهُ وَمِدْهُمْ مِنْهُمْ مُعْمُومُ مُعْمُ مِنْهُمْ مُعْمُومُ مُعْمُعُمْ مُعْمُعُمْ مُعْمُعُمْ مُعْمُعُمْ مُعْمُومُ مُعْمُعُمْ مُعْمُعُمْ مُعْمُومُ مُعْمُ مُعْمُومُ وَمُعْمُ مُعْمُومُ مُعْمُومُ مُعْمُومُ مُعْمُومُ مُعْمُ مُعْمُومُ مُعْمُومُ مُعْمُومُ مُعْمُ مُعْمُ مُعْمُومُ مُعْمُ مُعْمُومُ مُعْمُومُ مُعْمُ مُعْمُومُ مُعْمُومُ مُعْمُ مُعُمْ مُعْمُ مُعُمْ مُعْمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعْمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمْ مُعُمْ مُعُمْ مُعُمْ

α, ὅλε ϵατρεκίνου νόμ Βοκατορό, Ες τεκίμαθος, μες εκκίνοιο καραί νόμ Ελλί κατκεκί. Σ΄ εξ φελικό, Δοό, εκκαροςό, εξεκότεικο, Ες τεκίμαδος εκκαροςός τεκκιίς καραί που πουλος. Εκμαρικός Δικίς εκκαραίς καραίτεικος το Child Care Subsidy ο Family Tax Benefit (Σικίς) ατρεκίνος ατρεκτίς εκριστερίας εκκαρικίς το κοιμένος εκμαρικός εκκαρικός εκκαρος εκκαρος εκτικός ατρεκίνος εκκαρικός ατρεκτίς ατρεκτίς από εκκαρικός εκκαρικός εκκαρικός εκκαρικός εκκαρικός εκκαρικός εκκαρικός ατρεκτίς από εκκαρικός εκκαρικός

## دَاجِب كَفِدْهُ مِنْ فَكُنْ دِهْجُذُهُ هُمْ

Ασι 14Α ε ΕΧΖι σαδοιτι εστέελι:

- كوذكتا جعودكا حكف كقا كا عكن كلاكتا
- العبيد همه المعرف المعر
  - ځم توسکفړ.

### ٩ودكته دعودك حهر وقه كد دوقه فكنته

۱٫ ڡودکتهٔ جعویکوجهٔ، حیکههٔ جینهٔ که عهمٔ هکتهٔ، نسب ید قدکهگهٔ حصیهٔ قبینهٔ، جدیثهٔ هاکوجهٔ، نبخ، جعبددٔهگههٔ، فودکتهجهٔ،، جه هذهگهٔ نُهُهٔ فودکتهٔ فودکتهٔ هوریدٔهٔ،

1, المِکْمُوهُ , جَدِ دِمْنَا وَجَالِمُوهُمْ وَجُتَدِا، خِلْمُ وَتُعَلِّمَا لَمَنْ وَوَالْمُ وَوَالْمُ الْمُكَامُ وَوَالْمُ وَالْمُوالِمُ اللّٰمِ اللّٰهِ اللّٰهِ اللّٰهُ اللّٰهُ

جَكْمَة دِكْتِدْمِكِهُ أَمَّة صِيدِم ثُقِي دِبْسِهُ، هَبْسَىٰ صِهْية مُسَ كَسَدُهُ صَدْهُمْ عَمْ قَدْكُمْهُ دَدِّمَةً .

ݠﻪڏﮐﯿﻨ ﻣﻪﻭﯾฐْﺩ ﻣﯟﻩﺟټڼ ډ Family Tax Benefit ﺟﮑځۀ ډۀګ ﻗﯩﺘﺐ ﻣﻪﻓﮑﯿﻨ ﺗﻨﺪ ATO ﺷﻨ ﮐﺘﺸﮑﻨﻪﺏ ﻭﻭݓۀ ﺩﺟﻨﺘﻨ ﺩﻟﺨﺨﻨﮑﻨﻠ ﻣﺨﺨﻨﮑﻨﻨ ﻣﺘﻪﺟﻪﻥ..

### ٩٠٠٤ كون ١٩٥٥ كونج زود مع دربه ١٩٥٥ كودو، بوسوها كفحولا

2, عود جينه جينه جيرة بالله Child Care Subsidy جيد جينه وڏي جي جيمه جينه جينه جينه جينه وڏي جي جيمه وڏي جي جيمه جينه ڪو جينه ڪو جي جيمه ڪو جيم

 $\frac{2}{2}$ ΕἔΚο ξιτί, αιταί λαί, εφενίλαο,  $\frac{1}{2}$ Ας και Αφή αξι Εξαλί εξιτί.  $\frac{1}{2}$ Ας ελτείλος  $\frac{1}{2}$ Ο τάς αιταί ας  $\frac{1}{2}$ Εξικούς εαιαράς ετιάς  $\frac{1}{2}$ Ας τα τάτος  $\frac{1}{2}$ Ας τάτος  $\frac{1}{2}$ Ας

جَحْدَمْ دِيْعَاجُمَدُهُ. فَوَدِّكِيمْ وَوَدِّيْم Child Care Subsidy وَ Family Tax Benefit وَ مَوْدَكِيمُ مَا كُونُ مِنْ مِحْدُم وَ اللهِ اللهُ اللهُ اللهُ اللهُ عَلَى مُعْدُدُ وَفَيْدُ مِنْ اللهُ اللهُ

- فوڏکٽوجه جُجي ۽ Family Tax Benefit •
- كەڭكتەجە، ھەرىچە ەزەجىد دۇمۇتىد بايتانىدىدە مەرىچە دەرىپىدىدە دەرىپىدىدە كېلىرىدىدىدە كەرسىدىدىدىدىدىدىدىدىد
  - حضه کی موجید دخید دخید ۱۳۵۱.

جُكْمٌ جَيْعَكِمُ وَوَدِّيْ وَوَدِّيْ وَوَدِّيْ وَوَدِّيْ وَوَدِّيْ وَوَدِّيْ مُومِيدٍ  $\dot{\phi}$  Child Care Subsidy جَوْمَةِ مِي فَوَدِّكُيْ مُومِيدٍ  $\dot{\phi}$  Additional Child Care Subsidy جَوَوَدِّيْ وَوَوَدِّيْ مُومِيدٍ  $\dot{\phi}$ 

جَكْمَا دِكْجَدِمِكِهُ أَهُمْ صِندِبِ أَلِي دِبْسِهُ ، هَنْسَبْ صِهْيَا مَفِسَ كَسَدُا فِحَدُوهُمْ قَمْ فَدُكُمْ دَدِّمَتْهُ.

 $\frac{1}{2}$ ر کا حمق خورگوؤد جح جو فوهقتا دارستی حجبود خصه تعیده و جگلتبه و بهت دیسیسگره فوهقنی سود که  $\frac{1}{2}$  در نامه در خورگو

#### ليم عوسكفن

1, έπε, Βειζοεό, τόπ πέι εφιόλι Αειμάι ταρακί επιάι, ζι ότιζικό, ής Βρεζτί αριμέι ε, ζι βοιρό. Έιτιι.

PAGE 2 OF 6 Services Australia

### ڊنجب ھ**ذِتدبھ**ف، کαف، فوڌٽٽتوجف،

ῖμτῶνᾶς νἄο εκερικό, Δοό, Ερέζε εντοςοδοτό, τό Child Care Subsidy το Αρέτς εκτος ενότις κέτος κέτ τος κέτ τος κα προμές. Εκτοςοδος το Αράτος το Αράτος τος κετοςοδος τος κετοςοδος τος κετοςοδος τος κετοςοδος τος καικός τ

نُك نُنِسْمُ خُخ جَعَبَدُنِهُ ﴿ لَمَ جُحْمَدُ ﴿ لَا عِنَمُ عَمْ ثَمَدُ مَوْمُعُ جَعِنَمُ اللَّهُ لَمَ حَمْدُ ﴿ لَ عِنَمُ عَمْ حَكُو حَكُو مَعْدُ خَعْدُ خَمْدُ مَعْدُ خَكُو مَعْدُ خَكُو مَعْدُ خَكُو مَعْدُ خَكُو مَعْدُ خَكُو مَعْدُ خُكُو مَعْدُ خُكُو مَعْدُ خُكُو مَعْدُ ﴿ لَا عَنْمُو مُ لِللَّهُ عَنْمُو مُ خُكُو مَعْدُ خُكُو مُعْدُ مُعْدُ مُعْدُ خُكُو مُعْدُ مُعْدُ مُعْدُ خُكُو مُعْدُ مُعْدُمُ مُعْدُ مُعْدُ مُعْدُ مُعْدُ مُعْدُ مُعْدُمُ مُعْدُ مُعْدُمُ مُعُمْدُمُ مُعْدُمُ مُعُمْدُمُ مُعْدُمُ مُعُمُ مُعْدُمُ مُعْدُمُ مُعُمْدُمُ مُعْدُمُ مُعُمْدُمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعْدُمُ مُعْدُمُ مُعْدُمُ مُعْدُمُ مُعُمُ مُ مُعْمُ مُعُمُ مُعْمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمُ مُعُمُ مُ مُعُمُ مُ مُعُمُ مُعُمُ مُ مُعْمُ مُ مُعُمُ مُ

## قر محمد کمن الله الله الله

- هسده ، کتوقی servicesaustralia.gov.au/balancing کستی قدورگیوهی دوی ووی دکتن دیکهید
- دسفته, کثمقهٔ پلاحمده تنهٔ servicesaustralia.gov.au/yourlanguage بنته دهیبهه, شدیمه, هدیمه, بی کتمیه کنیمه تلیشه در می کنیمه این این کنیمه در کنیمه این کنیمه این کنیمه این کنیمه این کنیمه کنیم کنیمه کنی
  - خِسْتِدُو، 202 131 مُنْ دِوْصِرِهُمْ، كِخِرِ تَكْتُنُوجُهُ، تُوهِ فَوَدَّكِيْرُ وَسِكْضِيَّرُ دِ Centrelink
- - Abono, the graphs, emphase.

φτφεὰς: φωτειᾶς φω αξυρο, ετῶνος ορος Δευτες είναι το Δάς εροῶς το ερασεδεί τη τητῶς είνε ενῶν ετῶνς ετῶνς. Το ερος το στος το συμφορος εκρος εκρος εκρος εκρος το κατετας το προτεί τα

#### هذوجئة

ἄος Χιρᾶς πειτᾶς Σο ςἶᾶς Εξαᾶς ιιτόδ ιζο ξποι τος κοις λικ αξιαδέιᾶς Δερείχις ομ Δειᾶς. αται Σιραορό, ιζό επολικό, Ερασίι ας φέραας ας Ερέχις ολέκας έπει Αλτας τρα ξοδίλορο, ειλίτς.

PAGE 3 OF 6 Services Australia





# Balancing your family assistance payments

After the end of the financial year we compare your family income estimate with your actual income. This is to make sure we paid you the correct amount of family assistance. This process is called balancing.

## What you need to do

Not everyone has to do the same thing for us to balance their Family Tax Benefit and Child Care Subsidy. What you need to do depends on your circumstances.

You may need to lodge a tax return. If you have a partner, they may need to do this too. To check if you need to lodge a tax return go to the Australian Taxation Office (ATO) website.

If you or your partner lodge a tax return, the ATO will send us your income information. We usually get this information within 28 days from when you get your Notice of Assessment from them.

If you, your partner or ex-partner who you separated from during the financial year do not need to lodge a tax return, you need to let us know and confirm your family income. You can give us this information using either your Centrelink online account through myGov or Express Plus Centrelink mobile app.

Most parents who pay or receive child support must lodge a tax return. When the ATO assesses your tax return, they will send us your income details. We will use this to update your child support assessment. If the ATO has not yet assessed your taxable income or if you do not need to lodge a tax return, you will still need to tell us your income. You can do this using your Child Support online account through myGov.

## When we balance your payments

We can only balance your Family Tax Benefit after we have paid your last Family Tax Benefit payment for the financial year and you have confirmed your income. You will usually get your last payment by the middle of July.

When we balance your Family Tax Benefit, we check if you should be paid any supplements. This includes Family Tax Benefit Part A supplement, Family Tax Benefit Part B supplement and Single Income Family Supplement.

We start balancing Child Care Subsidy later than Family Tax Benefit. Before we can balance your Child Care Subsidy, we confirm your child's attendance for the financial year. We get this directly from your child care service.

We withhold a percentage of your Child Care Subsidy to help offset any potential overpayments. If you do not have an overpayment, we will pay any amount we withheld directly to you when we balance your Child Care Subsidy.

Once we have balanced your payments, we will send you a letter to explain the outcome. If you get your letters electronically, we will send it to your myGov inbox. You can check if your Family Tax Benefit and Child Care Subsidy have been balanced using your Express Plus Centrelink mobile app. You can also check if your Child Care Subsidy has been balanced using your Centrelink online account through myGov.

## How to understand your balancing outcome

There are 3 possible balancing outcomes:

- you were not paid enough
- · you were paid too much
- no change.

### You were not paid enough

If we did not pay you enough during the year, we will pay any outstanding amounts directly to you when we balance your payments. We call this a top up.

If you have a Centrelink debt, we may recover it from your Family Tax Benefit top up and supplements.

If you have a child care debt, we may recover it from your Child Care Subsidy and Additional Child Care Subsidy top ups.

This may happen even if you have entered into a repayment arrangement with us.

Family Tax Benefit top up payments and supplements may also be used by the ATO to recover tax debts.

### You were paid too much

If you got too much Child Care Subsidy or Family Tax Benefit during the year, you may owe us money, which you will have to pay back.

To pay the money back, you need to enter into a repayment plan with us. You must do this by the due date in your letter.

We may recover overpayments of Child Care Subsidy and Family Tax Benefit from all of the following:

- your future Family Tax Benefit payments,
- your Family Tax Benefit top up and supplements
- · tax refunds.

We may recover child care overpayments from your Child Care Subsidy or Additional Child Care Subsidy top up

This may happen even if you have entered into a repayment arrangement with us.

You can check your Centrelink debts online. Select 'Money You Owe' from your Centrelink online account through myGov or by using the Express Plus Centrelink mobile app.

If you disagree with a decision we have made, you can ask us to review it.

It is important you talk to us if you are worried about paying back a debt. We can work with you to set up a repayment plan you can afford.

### No change

If we have paid you the right amount during the year, you will not get a top up or debt.

## How to manage your payments

It is important to review your family income estimate regularly. If you have underestimated your family income in the past, make sure your current estimate is accurate. Update it whenever things change. This will help you avoid an overpayment.

PAGE 5 OF 6 Services Australia

You should update your activity details for Child Care Subsidy every time there is a change. We use your activity level, the age of your children, type of care you use and your family income estimate to work out how much Child Care Subsidy you can get. Keeping all your details up to date will help you avoid an overpayment.

It is also important you confirm your income within 1 year of the end of the relevant financial year. If you do not confirm your income, your payments may stop and you may have to repay the full amount of Family Tax Benefit or Child Care Subsidy you got.

### For more information

- Go to servicesaustralia.gov.au/balancing for more information in English
- Go to **servicesaustralia.gov.au/yourlanguage** where you can read, listen to or watch information in your language
- Call 131 202 to speak with us in your language about Centrelink payments and services
- Call **132 011** for Medicare and **131 272** for Child Support. Let us know if you need an interpreter, and we will arrange one for free
- Visit a service centre.

Note: calls from your home phone to '13' numbers from anywhere in Australia are charged at a fixed rate. That rate may vary from the price of a local call and may also vary between telephone service providers. Calls to '1800' numbers from your home phone are free. Calls from public and mobile phones may be timed and charged at a higher rate.

#### **Disclaimer**

The information contained in this publication is intended only as a guide to payments and services. It is your responsibility to decide if you wish to apply for a payment and to make an application with regard to your particular circumstances.

PAGE 6 OF 6 Services Australia